
Baneudvalget, Maribo Sø Golfklub 

 Møde, den 5. december, 2024 
Til stede: Niels Gram (NG), John Simonsen (JS), Per Rasmussen (PR), Bente Olsen (BO), John Mortensen (JM) 

1. Status på igangværende opgaver. 
Hul 8 ændringer:  

Arbejdet er i gang. Egetræerne i højre fairway side er flyttet. Det kan ikke svare sig at flytte rødtjørnene. 

Det er bedre at plante nye træer, som vi kan skaffe til næsten ingen penge. Den højre fairwaybunker fyldes 

op med så meget jord, som vi kan skaffe. Det vurderes om nogle træer i højre kant af fairway 50-100 m 

efter bunkeren skal fjernes for at fairwayen skal have et fornuftigt og logisk forløb. Den venstre 

fairwaybunker udvides sandsynligvis i retning mod greenen. 

Fairway bunkers generelt:  

Alle bunkers er gennemgået og repareret. 

2. Budget 2025  
Budgettet 2025 bliver 293 t.kr. til ’Golfbanen’ og 464 t.kr. til ’Drift maskiner’. Det er et normalt budget uden 

ekstraordinære udgifter og aktiviteter. Det betyder, at der ikke er udsigt til store ændringer på banen eller 

på maskinsiden.  

3. Investeringsønsker og -tanker 
Ønsket et er nyt sæt klippeled til vores greenklipper. Det vil give os mulighed for f.eks. at køre med to 

maskiner og at sende de brugte klippeled til slibning i løbet af sæsonen uden at afbryde arbejdet. Sådan et 

sæt koster ca. 160 t.kr., beløbet er sat på klubbens investeringsbudget. 

Andre, mere langsigtede, ønsker kunne være at anskaffe en såmaskine og en bredere tromle. 

4. Diverse 
John viste gødningsplanen for greens i 2024. Vi har tildelt gødning efter den vedtagne plan, som svarer til 

ca. 140 kg N/ha. Det ser ud til at være en passende mængde, som vi derfor fortsætter med. 

Vi må forberede os på, at det meget snart bliver et krav at udfærdige et CO2 regnskab for vores bane. 

5. Næste møde. 
Næste møde er 20. marts kl. 15.00 i klubhuset. 


